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6D5N | CHINA HUNAN
ZHANGJIAJIE 

FURONG | FENGHUANG 

• Furong Ancient Town
• 芙蓉镇 (欣赏花开芙蓉演出) 

• Phoenix Ancient Town (Boat Ride Inc)
• 凤凰古镇 (含船游)

• Zhangjiajie National Forest Park –
Complimentary Group Aerial  Video 

• 张家界国家森林公园-赠送团体航拍视频

No Shopping Stop 

• Tianmen Mountian National Park 
• 天门山国家森林公园

• Miao Dresses Experience 
• 苗族服装体验 – 自拍游玩

• 72 Wonder Tower (Night Tour）
• 七十二奇楼（夜游）

6天5晚 | 中国湖南

张家界
芙蓉镇 | 凤凰镇

HIGHLIGHTS
特色行程

打卡圣地
POPULAR

PHOTO SPOTS

无购物站



• 机场集合办理登记手续，前往张家界

• 凤凰古城
被誉为“中国最美丽的小镇”，是一个以自然美景、丰蕴历史、
多 彩的民族风情，以及夜景而闻名的小县城

• 虹桥艺术楼
与民族一条街竖横交错，互为辉映，构成了古城市井风俗画面
的，便是虹桥风雨楼

• 土家吊脚楼

• 夜游古城
夜幕降临后，宁静的小镇变得热闹起来，不妨去街上的酒吧或
咖啡馆邂逅浪漫文艺的古城时光

吉隆坡国际机场 - 张家界 - 凤凰古城

• 凤凰古城（沱江泛舟）

• 苗族服装体验

• 矮寨大桥
是由矮寨大桥、吉斗寨、问天台三部分组成。矮寨大桥跨越矮
寨大峡谷，德夯河流经谷底，桥面设计标高与地面高差达百米，
桥型方案为钢桁加劲梁单跨悬索桥，採用塔、梁完全分离的结
构设计方案。

• 芙蓉镇
因漫步电影《芙蓉镇》 里姜文扫过的十里青石板街，欣赏王
村大瀑和原滋原味的土家建筑贞节牌坊；畅 游期间，勾起您
远去的记忆，不老的回忆

• 欣赏《花开芙蓉·毕兹卡的狂欢》演出

• 芙蓉镇瀑布夜景

凤凰古城 - 芙蓉镇
B L D

• 军声画院

• 结束美好的旅程

张家界 - 吉隆坡

• 土家风情园座
以当地湘西的土司城堡为基础建造而成，在这裡可以领略到土家
族山寨风貌和精彩的土家族民俗风情。

• 张家界大峡谷(含游船+电梯)
位于张家界市慈利县三官寺乡,紧邻世界自然遗产,世界地质公园张
家界武陵源风景名胜区

• 玻璃天桥（VR体验）
悬在张家界大峡谷上空的张家界玻璃桥是世界上最长、最高的玻
璃桥

• 宝峰湖（含游船）
是张家界市武陵源核心景区的组成部分，位于武陵源区城南处。
宝峰湖景区由宝峰湖和鹰窝寨两大块组成。宝峰湖景区以其秀丽
的湖光水色和险峻的山崖古寨，成为武陵源水景风光的代表之作，
电视剧《西游记》中花果山水帘洞外景就拍摄于景区内的“奇峰
飞瀑”

张家界
B L D

• 天门山国家森林公园
位于湖南省张家界永定区，因自然奇观天门洞而得名，也因天
门洞而蜚声世界，被誉为“湘西第一神山”、“武陵之魂”和
“张家界之魂”

• 天门山索道 (单程)

• 天门山玻璃栈道 (含鞋套)，九曲十八弯 (途径)

• 天门洞 (含手扶电梯) 

• 七十二奇楼（夜游）

D

张家界
B L D

推荐自费：
天门狐仙秀 RMB350/人 ；魅力湘西秀 RMB350/人

芙蓉镇 - 张家界 B L D
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• 张家界国家森林公园 (含电瓶车)

• 袁家界 –赠送团体航拍视频
位于张家界国家森林公园北面，是一方山台地。背依岩峰山峦，
面临幽谷群峰，自东向西延伸。主要景点有后花园、迷魂台、天
下第一桥等

• 百龙天梯 (VIP 通道)
是世界上最高、承载重量最大的户外电梯

• 十里画廊 (含小火车)

• 金鞭溪

• 水绕四门



KUALA LUMPUR – ZHANGJIAJIE - 

PHOENIX TOWN

• Depart from Kuala Lumpur International Airport to 
Zhangjiajie.

• Phoenix Ancient Town 
is a beautiful town in China, famous for its natural beauty, rich 
history, ethnic customs, and night scenery.

• Hongqiao Art Centre
a covered bridge that crosses the main river. A landmark of the old 
town, the bridge displays a typically ethnic Miao style, with three 
stone arches below and a two-tiered covered area on top.

• Stilted Building Of Tujia Nationality

• Night view of the Ancient Town

PHOENIX TOWN - FURONG TOWN

D

B L D

FURONG TOWN ZHANGJIAJIE

• Tianmen Mountain National Park
is a natural mountain-penetrating karst cave hanging on the 
towering cliff, height of 131.5 meters (431.4 feet), a width of 
57 meters (187 feet), a depth of 60 meters (197 feet). 

• Tianmen Mountain (Included Cable Car)

• Tianmen Mountain Glass Plank (Includes shoe 
cover) 

• The Winding Road (Drive pass)

• Tianmen Cave (Includes escalator)

• 72 Wonder Tower (Night Tour）

B L D

ZHANGJIAJIE

• Zhangjiajie National Forest Park (Included 
Buggy)

• Yuanjiajie - Complimentary Group Aerial  Video 
has long been known as a tourist destination in Zhangjiajie Forest 
Park. It becomes more popular as the Southern Sky Pillar inspired 
the floating mountains in the Hollywood blockbuster Avatar

• Bailong Elevator
is a glass elevator built onto the side of a huge cliff in the 
Wulingyuan area of Zhangjiajie, People's Republic of China that is 
326 m (1,070 ft) high.

• ShiLiHuaLang （Included Train）

• Jinbian Brook 

• Shuiraosimen 

B L D

ZHANGJIAJIE  KUALA LUMPUR

• Jun Sheng Painting Institute 

• Transfer to airport 

ZHANGJIAJIE

• Tujia Folk Customs Park 
is situated in the urban area of Zhangjiajie City, Hunan Province. 
It is a bright pearl in the natural landscape of Zhangjiajie. Based 
on the local Xiangxi Toast Castle, here you can enjoy the Tujia 
style and the wonderful Tujia folk customs. When you play, you 
will also have the opportunity to watch the ancient Tujia dances of 
the Tujia nationality.

• Grand Canyon (Include boat+Elevator)
is located in Sanguansi Township, Cili County, Zhangjiajie City, 
close to the World Natural Heritage, World Geopark Zhangjiajie 
Wulingyuan Scenic Area. Zhangjiajie Grand Canyon is a newly 

developed tourist attraction. 

• Zhangjiajie Glass Bridge (VR Experience)
is the world’s longest and highest glass bridge, hanging over 
Zhangjiajie Grand Canyon

• Baofeng Lake Scenic Area (Include Boat Trip)
is a component of the core scenic spot of Wulingyuan in 
Zhangjiajie City. It is located in the south of Wulingyuan District. 
Baofeng Lake Scenic Area consists of Baofeng Lake and Yingwo 
Village. Baofeng Lake Scenic Area has become the representative 
of Wulingyuan waterscape scenery with its beautiful lake water 
color and steep cliffs. The TV drama "Journey to the West" in the 
Huaguoshan Water Curtain Cave is shot in the scenic area 
of "Qifeng Waterfall". 

B L D

*Optional tour: 
"Tianmen Fox Fairy" Performance RMB350/pax ; “Beautiful Xiangxi Show” RMB350/pax

• Phoenix Town (Boat ride along Tou River)

• Miao dresses experience

• Aizhai Bridge 
is located in the Azhai Town of Xiangxi, Hunan Province. The Aizhai 
Bridge Scenic Area is composed of the Aizhai Bridge, the Jidou 
Village and the Tiantiantai. The Aizhai Bridge spans the Azhai Grand 
Canyon, and the Deyi River passes through the valley bottom.
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• Furong Ancient Town 
Walking in the movie "Furong Town", Jiang Wen has swept away by 
Shili Qingshi Street, appreciate Wangcun Da Waterfall and Original 
Tujia Building Severe Archway. During the travel period, you will 
evoke your memory of memories and old memories

• Watch 《Flower blossom hibiscus》

• Furong Waterfall Night View



天数
DAY

早餐
BREAKFAST

午餐
LUNCH

晚餐
DINNER

x 机上用餐
Meal on board 

酒店用餐
Meal on Hotel

2
酒店
Hotel 

苗家风味-牛头宴
Miao Cuisine - Ox Head Feast

酒店用餐
Meal on Hotel 

3
酒店
Hotel 

野生菌火锅
Mushroom Steamboat 

韩国烤肉
Korean BBQ

4
酒店
Hotel 

武陵风味
Wuling Cuisine 

湘菜风味
Xiang Cuisine

5
酒店
Hotel 

中式风味
Chinese Cuisine

高山流水
Gaoshan Liushui

6
酒店
Hotel 

土家风味
Tujia Cuisine

机上用餐
Meal on board 

1. Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the 
brochure are subject to change without prior notice. Any  changes 
after booking shall be advised accordingly.

2. The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are 
subject to the final confirmation by the local ground operator due
to weather situation.

3. Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is
entitled to one seat each.Should there be extra seats  remaining, it
shall be reserved for the baggage storage.

4. Tour is conducted in Mandarin,unless otherwise stated.
5. Purchase of travel insurance is highly advisable.
6. The images shown in tour itinerary are only for indicative.

7. For other conditions, please refer to overleaf of your booking form
for our standard terms and conditions.

8. The english version of itinerary shall prevail.

1. 行程表所列出的航班资料，交通，行程，酒店住宿及膳食安排，将可能 因应不
同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。 若报名后行程有 所变动，本社
将另行个别通知。

2. 行程，膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社和天气情况安排为准。

3. 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不 足时，

若会遇上行李箱得放置在车厢内的可能，所以一人一座位为前提。

4. 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社

。本社将另作安排，但将以最终确认为准。

5. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。

6. 行程表附上的照片仅供参考。
7. 为确保消费者权益，详情请参阅单据背面之基本条规细节。

8. 行程最终将以英文版本为准。

条款与条件

餐食 MEALS INFO

OD 622 KUL DYG 1100 1555

OD 623 DYG KUL 1655 2135

当地4-5星住宿星级 (最后确认于同级酒店为准）
Hotel based on local 4-5 star (Final confirmation on similar standard)

PHOENIX TOWN
念握客栈或同级
Nian Wo Inn or similar

FURONG TOWN
芙蓉镇安萘酒店或同级
Furong Anida Hotel or similar

ZHANGJIAJIE
戴斯温德姆酒店或同级
Days Hotel by Wyndham or similar

ZHANGJIAJIE
纳百利度假饭店或同级
Neodalle Zhangjiajie Wulingyuan Hotel or 
similar

TERMS & CONDITIONS

酒店详情 HOTEL INFO

航班详情 FLIGHT INFO
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